



Parent-Teacher Conferences

For grades primary to 12, Parent-Teacher meetings occur twice a year. The dates are posted on the school calendar and communication will be sent to parents. To attend, parents must register online to book an appointment. Parents are encouraged to attend the meeting which is 10-15 minutes.

Parent-Teacher meetings are conversations between the parent and the teacher about what is best for the child. It is an opportunity to discuss your child's progress. The teacher will explain how your child is doing by showing you examples of their work. The teacher may discuss your child's learning skills and work habits, and ways to support your child at home.

The following provides strategies to help you make the most of the Parent-Teacher meetings:

- Talk to your child before the meeting about what they like about school but also what they find difficult.
- Think about the questions you want to ask the teacher before the meeting. It is good to keep notes of your questions.
- Find out from the school if you can have an interpreter or staff member that speak your language or if you can get support from the YMCA School Settlement. Make sure to arrive 5 minutes before your meeting. If further conversation is required with the teacher, arrange a date and time for follow up.
- After the meeting, talk with your child about the positive things that were discussed, and any specific concerns that were raised. Explain any plans that have been arranged to address these concerns.

It is helpful to stay in touch with your teacher, even when things are going well. Possible questions you can ask at the Parent-Teacher meeting?

- How is my child adjusting to school?
- How is my child progressing in (name the subject)?
- What subjects is my child receiving more support in?
- What kind of support is my child receiving?
- How can I help my child at home?
- How is my child with other students?

家长会

小学至12年级的家长会每年举行两次。会议日期会被公布在学校日历上，并向家长发出通知。要参加会议，家长必须在网上注册，并预约。我们鼓励家长参加，时长为10-15分钟。

家长会是家长和老师之间的沟通，是关于什么是对孩子最好的。这是一个讨论您孩子进展的机会。老师将通过展示孩子们的作品来解释您孩子的表现。老师可能会讨论您孩子的学习技能和工作习惯，以及在家里如果支持您孩子的方法。

以下是帮助您充分利用家长会的策略：

- 在会议前和您的孩子谈谈他们喜欢学校的地方，但也谈谈他们觉得困难的方面。
- 在会议前想好您要问老师的问题，最好能把问题写下来。
- 向学校了解您是否会提供翻译或会说您的语言的工作人员，或您是否能得到基督教青年会的学校安置的支持。请确保在会议前5分钟到达。如果需要与老师进一步交谈，请安排后续的日期和时间。
- 会议后，与您的孩子讨论会议中涉及的积极事项，以及所提出的任何具体问题。解释为解决这些问题而安排的任何计划。

即使在事情进展顺利的情况下，与老师保持联系也是有益的。您可能在家长会上提出的问题有哪些？

- 我的孩子适应学校的情况？
- 我的孩子在(指定科目)方面的进展如何？
- 我的孩子在哪些科目上得到了更多的支持？

Please share information about your child as well, such as what they enjoy doing, what they are good at, and how they learn best.

It is important for the teacher to know about your child so they can support them as best they can in the classroom.

Parents/guardians can take their child to the Parent-Teacher meetings

- 我的孩子正在接受什么样的支持？
- 我在家里怎么帮助我的孩子？
- 我的孩子与其他学生相处的如何？

也请分享有关您孩子的信息，例如他们喜欢做什么，擅长什么，以及他们最好的学习方法。

老师了解您的孩子是至关重要的，这样才能在课堂上尽可能地支持他们。

家长/监护人可以带他们的孩子参加家长会。

